
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 41 
Måndag 07/10 
Panerad fisk, kokt potatis, remuoladsås 
Grönsaksbiff, kokt potatis, remouladsås 

Tisdag 08/10 
Broccolisoppa, bröd, mjukost 
Kockens gröna val 

Onsdag 09/10 
Pytt i panna, rödbetor 
Rotfruktspytt, rödbetor 

Torsdag10/10 
Köttfärsås, spaghetti 
Sojafärssås, spaghetti 

Fredag 11/10 
Kycklingburgare, bröd, potatismos, dressing 
Greenburger, bröd, potatismos, dressing 

Vecka 42 
Måndag 14/10 
Potatisbullar, blodpudding, lingon 
Potatisbullar, kökets gröna tillbehör 

Tisdag 15/10 
Linssoppa, bröd, färskost 
Husets soppa, bröd, färskost 

Onsdag 16/10 
Kocken val av fiskrätt 
Kockens gröna val 

Torsdag 17/10 
Offentliga måltidens dag Oktobertacos på sojafärs med säsongens tillbehör 
Äppelkaka 

Fredag 18/10 
Kycklingssås med basilika & soltorkad tomat, pasta 
Quornsås med basilika & soltorkad tomat, pasta 

Vecka 43 
Måndag 21/10 
Korv Stoganoff, ris 
Stroganoff vego, ris 

Tisdag 22/10 
Cowboysoppa med köttfärs, bröd, färskost 
Cowboysoppa med sojafärs, bröd, färskost 

Onsdag 23/10 
Fisk Bonjour, kokt potatis 
Grönsaksgratäng Bonjour, kokt potatis 

Torsdag 24/10 
Ost och skinksås, pasta 
Ost och quornsås, pasta 

Fredag 25/10 
Kyckling kebab, rostad potatis, dressing 
Vårrulle, rostad potatis, dressing 

Vecka 44 
Höstlov 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


